
Mødetype: Styregruppemøde,  

Kunst på Amagerbrogade den 06.05.2015 kl. 17.00-18.30 
Deltagere: Jan, Eva, Randi, Marianne, Lea, Louise 

 Emne (og ansvarlig) Hvad skal vi udrette? Ti
d 

Beslutning og hvem gør hvad? 

1. Godkendelse af dagsorden  0  

2.  Proces og tidsplan 
 
Bilag:  

- Procesplan fra Lars 
Rimfalk 

Med udgangspunkt i Lars 
Rimfalks oplæg til gruppen 
og hidtidige erfaringer 
opsummeres proces- og 
tidsplan for arbejdet, 
herunder dialog med 
borgerne og sekretariatets 
rolle. 

20 Gruppen beslutter, at der skal udarbejdes en kravspecifikation til udarbejdelse 
af en masterplan af en konsulent. Gruppen vil mødes med mulige konsulenter 
og herefter få et par bud, der kan danne grundlag for en ny indstilling til 
lokaludvalgene. Herefter hyres en konsulent til at udarbejde masterplanen, 
som kan bruges til at søge penge hos relevante fonde.  
Kravspecifikationen skal bl.a. indeholde, at konsulenterne skal forholde sig til 
de politiske planer, der foreligger, samt kunstneres og borgeres input fra 
opstartsworkshoppen og efterfølgende.  
Randi beskriver køreplanen for denne proces.  

3. Opfølgning på møde med 
kvartermanageren, herunder: 

a. Kunst i tomme butikker 
og hos serviceerhverv 
(banker mv.) 

b. Midlertidige tiltag, 
events, happenings etc. 

Bilag: 
- Opfølgning fra 

kvartermanager  
- Program for konference 

om EU funding af 
kreative industrier (fra 
Shahriar) 

- Midlertidighed på 
pladser (Eva og sekr.) 

Opfølgning på mødet med 
kvartermanageren og 
arbejdsgruppernes afsøgte 
muligheder for midlertidige 
tiltag og events. 
 

20 Gruppen beslutter ikke at gå videre med midlertidig kunst på pladser lige nu, 
da der ikke er penge til det. Evt. kan der laves en idekonkurrence i forbindelse 
med masterplanen. 
Brugen af tomme butikker skal undersøges nærmere. Først skal der 
undersøges, om der er nogle kunstnere, der er interesserede i at lave noget 
(f.eks. Hotel Proforma, Fabrikken for Kunst og design eller andre), herunder 
hvad der skal til, for at de vil og hvor længe de vil lave noget. Derefter skal det 
undersøges, hvad det vil koste. Herefter kan der ses nærmere på at lave en 
decideret plan, evt. i samarbejde med kvartermanageren. Jan og Eva går 
videre med disse undersøgelser. Lea mailer liste over deltagere til Jan 
og Eva og sender evt. materiale ud til relevante kunstnere. 
 
Gruppen drøfter muligheden for at lave noget i forbindelse med lørdage på 
musiktorvet. Det skal overvejes, hvordan kunstnere og borgere kan være med. 
Evt. kan konsulenten komme ind over, hvis det kan nås.  
Kunst på Amagerbrogade på musiktorvet bliver den 15.08.  



4. Gennemgang af handleplan for 
Amagerbrogade 
(Randi) 
 
Bilag: 

- Handleplan 
- Slides fra 

følgegruppemøde 

 15 Gruppen gennemgik overordnet handleplanen for ny Amagerbrogade.  
Louise følger op på skybrudsplaner med Martin Akselsen, TMF. 

5. Gennemgang af links 
(Marianne) 

 15 Gruppen gennemgik links på Facebook. 

6.  Facebook og øvrig 
kommunikation 

Drøfte brugen af en  
Facebookgruppe samt en 
kommunikationsstrategi for 
styregruppens øvrige 
kommunikation. 

10 Gruppen besluttede, at begivenhedssiden for opstartsworkshoppen skal 
lægges i bero og at den nye Facebookside, som Marianne har oprettet, skal 
være den nye platform. Marianne administrerer siden. Siden skal være til 
inspiration og alle – styregruppen såvel som interesserede kunstnere og 
borgere – kan lægge inspiration op. Siden kan hedde ”Kunst på ny 
Amagerbrogade – inspiration”. Herefter skal det på begivenhedssiden meldes 
ud, at den bliver lagt i bero og samtidig invitere deltagerne til den nye side. 
Marianne laver et udkast til tekstbeskrivelsen for Facebooksiden. 

7. System til modtagne 
henvendelser 
 
Bilag:  

- Oversigt over modtagne 
henvendelser og deres 
status (excel) 

 

Udvikle et system til at 
overskueliggøre og 
systematisere 
mødereferater samt 
modtagne henvendelser og 
en tjekliste for, om de er 
blevet besvaret – evt. en 
fælles mappe eller 
postliste. 

10 Sekretariatet undersøger, om google docs kan bruges til fællesdrev for 
projektet, hvor dagsordener/referater, henvendelser mm. kan ligge.  

8. Evt. 
 
 

  Randi svarer Bjarne og Sean på deres henvendelser.  
Alle prøver at få set udstillingen ”Fællesskab din by” på DAC. Evt. kan der 
arrangeres en fælles studietur til noget andet relevant for gruppen. 
Jan laver indlæg med sin tale fra opstartsworkshoppen til Ama’Røsten.  
Næste møde bliver den 01.06 kl. 17 i AØLU-sekretariatet. 



 


